
Tartu Lasteaed Lotte hoolekogu koosoleku protokoll 

 

Koosoleku toimumine: 4.november 2024 kell 16:45-18:00 

 

Osalejad: vt osalejate registreerimisleht 

 

Päevakorras: 

1. Hoolekogu liikmete tutvustamine 

2. Hoolekogu esimehe, aseesimehe ja protokollija valimine 

3. Esindajate valimine konkursikomisjoni ja Rohelise kooli keskkonnatöörühma 

4. Hoolekogu ülesanded/ tööplaani koostamine 

5. 2025.a eelarve eelnõu tutvustamine/ tutvustab direktor 

6. 2024.a lapsevanemate rahuloluküsitluse tulemuste tutvustamine/ tutvustab 

õppealajuhataja 

7. Informatsioon, jooksvad küsimused 

 

Kuulatati/arutati/otsustati: 

• Hoolekogu esinaiseks valiti: Kersti Kekkonen 

- Aseesinaiseks: Aime Halgma 

- Protokollijaks: Julia Müürsepp 

• Töörühmade esindajateks valiti: 

- Rohelise kooli töörühm- Cristina Kadai ja Erik Salo 

- Konkursikomisjoni- Aime Halgma 

 

• Hoolekogu ülesanded/ tööplaani koostamine 

Kuna koosseis on eelmiste aastatega võrreldes sama, siis kõigile on tööjaotus ja 

ülesanded selged ning üle täpsustamist ei vajanud.  

 

• 2025.a eelarve eelnõu tutvustamine/ tutvustab direktor 

Eelmise aastaga võrreldes on raha vähendatud ning planeeritav raha jaotus üle 

vaadatud.  

Haridusosakonna esindaja ütles, et kärped olid tehtud nii koolidele kui ka lasteaedadele.  

Eelarve kujuneb arvestades lapse pearaha, mis 2025. aastaks on  aialapse kohta 341 

eurot kuus. 2 korda aastas korrigeeritakse lapse pearaha summat vastavalt laste arvule.  

 

• Arutasime hiljuti kajastatud artikli üle lasteaedades võlgnevuste teemal 

Lotte lasteaias on võlgnikke vähe ja kiidame õigel ajal tasuvaid lapsevanemaid.  



Maksegraafikud pole olnud just kõige efektiivsemad pakutavad lahendused võlgnevuse 

likvideerimiseks, küll aga on kiirmenetluse maksekäsud on olnud suureks abiks 

võlgnevuse kätte saamiseks.  

 

 

• 2024.a lapsevanemate rahuloluküsitluse tulemuste tutvustamine/ tutvustab 

õppealajuhataja 

Kõik tulemused olid üle Eesti keskmise. Erilist heameelt tegi, et lapsevanemate rahulolu 

lasteaia mainega oli 4,9 (5-pallisüsteemis). 

Õpetajate rahulolu oli kriitilisem.  

Tulemustega ollakse rahul, kuigi saab alati paremini.  

Tulemused on vanematele tutvumiseks lasteaia kodulehel. 

 

• Arutasime kuidas tagada õpetajate rahulolu kasvu 

- Kriitilisemad hetkel üle vaadata 

- Vajalik kindel asendussüsteem, et oleks kindlam asendus õpetaja puudumisel 

(haigus, koolitus jm) 

 

• Toidukapi projekt on läinud väga hästi käima ja sellega oleme vähendanud 

toiduraiskamist 

Siit tekkis mõte/palve, et kui kellelgi on kodus üle jäävaid toidukarpe, mida sooviks lasteaeda 

tuua, siis see oleks väga oodatud. Lisakarbid võimaldaksid toitu kaasa võtta ka neil, kellel on 

oma toidukarp koju ununenud.  

 

• Lepiti kokku, et järgmine hoolekogu kohtumine toimub 13.01.2025 

 

 

Koosoleku juhataja: Viive Vellemaa /allkirjastatud digitaalselt/ 

Koosoleku protokollija: Julia Müürsepp /allkirjastatud digitaalselt/ 

 

 

 


